
Referat 

Mandag 16 desember 18-20 

Narvik menighetshus 

 

 

Til stede: Inge, Lars, Trond, Karl-Børre, Einar 

Til stede på Zoom: Merete, Johnny 

Meldt forfall: Elisabeth, Unni 

Ikke møtt:  

Sak  Vedtak Ansvarlig/Frist 

Sak 48/21: 
Konstituering 

  

Godkjenning av innkalling, 
saksliste og saksforelegg. 

Saker til eventuelt  

Inge 

Sak 49/21:  

Fast punkt: Budsjett 
og regnskap 

Lars orienterer jf. Innkalling. Det 
vises til denne. Bokføringsprogram 
installert. 

Forslag til vedtak: Saken tas til 
orientering  

Lars 

Sak 50/21: 

Menighetshuset  

Merete orienterte om takst og 
praktiske løsninger.  

-Tilbud om e-takst mottatt. 

-Husrådet er i dialog om 
fellesrådets leieavtale for 
konfirmantarbeid oa.  

Johnny orienterte om 
strømavtalene.  

-Beste tilbud: 42 Kwh fastpris over 
tre år for menighetshuset samt 
Bjørnfjell kapell. Alternativt: Går 
inn på fellesrådets avtale. 

Enstemmig vedtak: 

Elisabeth/Merete/Lars 



1) Merete undersøker varighet av 
E-takst for næring hos Fokustakst 
AS.  

2) Husstyret henter inn anbud og 
bestiller snømåking ved 
menighetshuset for resten av 
vinteren. 

3) Vi ønsker fastpriser på alle 
strømavtaler, primært samme 
avtale som fellesrådet. Alternativt 
kan kasserer inngå framlagt 
avtale.  

4) Merete gis fullmakt til å avtale 
fast leieavtale for sittedans (NOK 
1000/g) når huset er tilgjengelig, 
samt for sjakklubben. 

Sak 51/21:  

Narvik kirke 2025 

 

 

Inge orienterer jf. Innkalling og 

referat fra komitemøte, det refereres 
til dette. 

Enstemmig vedtak: Saken tas til 
orientering.   

Inge 

Sak 52/21  

Møte med biskop og 

politikere den 11.1. 22 

Møtet er utsatt, se referat jf. sak 

51/21. 

Enstemmig vedtak: Saken tas til 

orientering. 

Inge 
 

Sak 53/21 Møte i AU -  

Müller-Nilsen 

utvalgets 

høringsforslag 

Inge orienterte jf. Innkalling og 

innsendt høringsuttalelse. 

Enstemmig vedtak: Saken tas til 

orientering. 

Inge 

Sak 54/21 

Saker til eventuelt 

1) Utbetaling av midler fra 

Fellesrådet 2020 og 2021. 

Beløpet er mer halvert i 

løpet av tre år, og 

driftsmidlene er distribuert 

etter forholdene. 

Inge 



2) Einar legger fram en sak til 

neste møte om revisjon av 

møtestruktur og møteplan. 

3) Neste møte blir torsdag 20. 

Januar kl. 18.00 

 

Møtet ble avsluttet kl. 19.18. 

 

Ref. Einar Bovim 

 

 

.................................     ........................................... 

Inge Rolland       Karl-Børre Sværd Andersen 


